



	<p><b>Rapport/inns spill fra Tandemgruppa</b> Amund: Etter å ha snakket med pilotene har gruppen kommet til at det vil være tungvint at sykkelkontaineren blir plassert ved Ingjerstrand. Amund vil forsøke å se om det finnes en bedre løsning.</p>	Amund
3.	<p><b>Rapport/inns spill fra ritt og arrangementskomiteen</b> Arne: Det har vært et møte for arrangørene av Oslo Landeveiscup. IF Frøy ønsker å være med til neste år og forslaget er et vi fortsetter med Skøiensprinten som vi arrangerte i år</p> <p><b>Rapport/inns spill fra markeds-/sponsorkomiteen</b> Morten: Det å skaffe sponsorer krever systematisk arbeid over tid og det sier seg selv at denne typen arbeid ikke kan drives på dugnad. Morten er derfor tydelig på at vi må sette ut arbeidet med å finne flere sponsorer til eksterne resurser i en eller annen form.</p> <p>Styret diskuterer dette og Chris etterlyser et klarere regelverk for hvem som gjør hva i forhold til det å skaffe partnere til klubben.</p> <p><i>Vedtak: Morten utarbeider et rammeverk for hvordan IF Frøy skal selge seg selv til potensielle partner.</i></p> <p><b>Rapport/inns spill fra rekrutteringsansvarlig</b> Geir: Årsrapporten er klar og dokumentasjon av oppgavene til rekrutteringsansvarlig er oppdatert og finnes på dropbox.</p> <p>Celine ønsker å arrangere egen spinningtime der IF Frøy sine medlemmer kan ta med en venn og lurer på om det er greit å leie seg inn på Skullerud sportssenter 10. eller 11. desember. Styret synes dette er et bra tiltak og mener at dette noe vi vil bruke penger på.</p> <p><i>Vedtak: Celine tar ansvar for å gjennomføre en egen spinningtime for IF Frøy sine medlemmer der disse kan ta med seg en venn.</i></p> <p><b>Rapport/inns spill fra draktansvarlig</b> Chris: I Frøy-butikken kan en nå bestille en fin kosedress for barn, håpet er at mange kjøper denne som julegave.</p>	<p>Arne</p> <p>Morten</p> <p>Geir</p> <p>Christin</p>
4.	<p><b>Økonomi – budsjett – medlemskap – administrative oppgaver</b> Pål: Pr. nå er noen poster over – og noen poster under budsjett. I sum ser det greit ut. Styret kommentere at det kan være vanskelig å følge med på alle tallen og om det er mulig å gruppere inntekter og utgifter på samme måte som en gjør i et avdelingsbudsjett? Pål mener dette bør være mulig med litt massering av Excel-filen.</p> <p>Styret diskuterer også hva vi gjør med varelagre. Her er det flere muligheter så styret kommer ikke noe konklusjon utover at et endelig vedtak må vente til første styremøte etter nyttår.</p>	Pål/alle

	<p>Senere i møtet informerer Jørn Michalsen om at organisasjonen bak Granfondo Don Pedro hadde en solid inntektssvikt for årets arrangement. Jørn forteller også at vi i Frøy oppfylte ikke vår del av kontrakten ved at vi var svært underbemannet i forhold til hva som var avtalt. Styret og Jørn som var rittleder diskuterer dette og vi blir enig om at Jørn går en runde til med organisasjonen bak Granfondo DonPedro for å bli enig i hvor mye Frøy skal få betalt for årets arrangement.</p>	
5.	<p><b>Hovedleder informerer og spør – innkomne saker</b></p> <p>- Siste status ved «IT-prosjektet» (Rittresultater / NIF) Det er ikke kommet til noen avklaring på vårt medlemsregister utover at det vil komme en eller annen form for integrasjon før nyttår.</p> <p>- Per Allan fortsetter videre som web-ansvarlig Styret synes det er gledelig at Per Allan Dahl Johanson har sagt seg villig til å fortsette som web-ansvarlig.</p> <p>- Sponsorer og partnere; på hjemmesiden Styret gjennomgår de ulike partner-annonsene og hva vi gjør med disse.</p>	Amund/alle
6.	<p><b>Eventuelt</b></p> <p><b>6a: Frøy-bil i 2018</b> - Hva gjør vi fra april 2018? Skal vi kjøpe den ut? Lease en ny...? Haakon har snakket med Møller BIL og det viser seg at det vil koste 215.000.- å kjøpe ut bilen. Alternativet er å avvikle avtalen eller å lease en ny bil. Styret diskutere dette og konkluderer med at det vil være for dyrt å kjøpe ut bilen.</p> <p><i>Vedtak: Styret ber Haakon om å innhente et tilbud på leasing av ny bil. Ev. vedtak om vi takker ja til tilbudet må gjøres nå vi har oversikt over hva dette vil koste.</i></p> <p><b>6b: Elitesatsingen 2018 på landevei og terreng</b> -Bli enige om innholdet i eliteutøverkontrakten Siden kontraktene må være klar før nyttår blir styret enig om at vi kan gjøre dette ved at Gunnar sender ut et forslag til kontrakten for rullering i styret.</p> <p><i>Vedtak: Gunnar utarbeide et første forslag til utøverkontrakt basert på forrige års kontrakt. Styret gjør endelige justeringer pr. epost.</i></p> <p>- Inngå flere sponsoravtaler til elitelagene. Reklame på elitetøyet må evt trykkes på 18. januar 18. Sponsing av barer, gel, energidrikk, flasker m.m. blir ikke lenger gjort av Sørensen Sykler. Styret rakk ikke behandle dette punktet.</p>	<p>Alle</p> <p>Chris / alle</p> <p>Chris / alle</p>

<p><b>6c: Henvendelsen fra Jonas Orset angående Grønt regionslag i Oslo og om Frøy skal engasjere seg i dette</b></p> <p>Gunnar informerer om Jonas Orset sine planer om et eget regionslag. Styret synes ideen er god men at vi dessverre ikke har kapasitet til å gå inn i satsningen på nåværende tidspunkt.</p>	Gunnar
<p><b>6d: Vedtak på støtte til treningsopphold for ungdom på Osterøy ref e-post av 2 november:</b></p> <p><i>- Det er kommet forslag til en samling for landeveissykling på Osterøy i Bergen langweekend fra onsdag 9 mai til 13 mai. Tanken er å ta med ungdommen å trene og at foreldre som har lyst kan være med. Det kan være en fin start på sesongen og det kan være en sosial happening som kan gi grobunn for godt samarbeid og inspirasjon for store og små.</i></p> <p>Styret rakk ikke behandle dette punktet.</p>	Morten
<p><b>6e; Online søknadsskjema for støtte til tiltak på froy.no som sendes til X for behandling og svar. Forslag til felter som søker må fylle inn:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Navn, Adresse, Tlf, e-post, alder</li> <li>• Dato:</li> <li>• Formål:</li> <li>• Arrangementets varighet:</li> <li>• Detaljert budsjett (punktvis):</li> <li>• Ønsket sum:</li> <li>• Ønsker man bil (kryss av)</li> <li>• Beskrivelse av hvordan pengene utbetales. Feks: Støtten utbetales mot kvittering som sendes inn til X</li> <li>• En forutsetning for å få støtte er at det lages en liten rapport fra arrangementet og noen bilder som kan publiseres på froy.no</li> </ul> <p>Styret rakk ikke behandle dette punktet.</p>	Morten
<p><b>6f: Status online tjenester froy.no</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Online påmelding dugnads prosjekt (tiltak forbedre dugnadsinnsatsen)</li> <li>• Verv en venn (tiltak øke medlemsmassen)</li> <li>• Kjøp et medlemskap i gave (tiltak for å øke medlemsmassen).</li> </ul> <p>Styret diskuterer problematikken om hvordan vi skal klare å opprettholde klubbens ambisjonsnivå og få folk til å delta på dugnad. Styret er enig i at en online-system vil avhjelpe problemene med å få folk til møte på dugnad. Men Arne mener at dette ikke vil hjelpe på det underliggende problemet som er at folk ikke vil ta ansvar, - som er noe helt annet en og få en person til å passe på i et løypekryss. Arne mener at vi som klubb må ikke kan fortsette med å slite ut ildsjelene og familiene til disse, og at vi som klubb er helt nødt til å senke vårt ambisjonsnivå for hvor mange ritt vi arrangerer hvert år.</p> <p>Flere andre i styret er uenig i Arne sin analyse og mener at en obligatorisk påmelding til dugnad vil gjøre at det er føler at flere er villig til å ta ansvar siden en vil ha flere folk rundt seg.</p>	Morten

**7a: Valgkomiteen**

Bjørn Strøm informerer om at valgkomiteen har begynt sitt arbeide med å finne kandidater til ulike verv i klubben. Han poengterer at vår lov gir føringer på kjønnsbalanse i styret og det er en god balanse mellom terreng- og landeveisgruppens styremedlemmer. Valgkomiteen trenger å vite hvem i styret som tar gjenvalg. Styrets tar her en rund rundt bordet for å avklare hvem som tar gjenvalg. Bjørn ber også styret begynne arbeidet med å finne neste års valgkomite og at det her naturlig å ta utgangspunkt i medlemmer som har sittet i styret tidligere.

**7b: Jørn Michalsen informere oss om Nordisk mesterskap i Masters landevei**

Jørn gir en kort presentasjon av arrangementet, løypene og arena. Mesterskapet arrangeres i Follo-regionen med temporitt lørdag 4. august og fellesstart søndag 5. august.

Representanter fra alle sykkelforbundene i Finland, Danmark, Sverige og Norge har hatt møte med IF Frøy og de ga uttrykk for at den var veldig fornøyd både med forslagene til traseer og med opplegget ellers for mesterskapet. Jørn sier videre at både IF Frøy og sykkelforbundene er opptatt av å lage et mesterskap som skal gi deltakerne gode opplevelser.

Jørn håper på mange deltakere og at arrangementet skal gi et solid overskudd.

**7b: Jørn Michalsen informere ekstraordinært forbundsting i NCF.**

Sportsklubben Rye har klart å samle nok stemmer til å kreve at det blir avholdt et ekstraordinært ting i NCF. Bakgrunnen at det er en del klubber som er misfornøyd med økonomistyringen ifbm sykkel-VM. Tid og sted for dette tinget er ikke kunngjort ennå.

Styret er enig med Jørn Michaelson og Region Øst i at det eneste fornuftige nå er å la dagens styre i NCF få rydde opp i situasjonen som er oppstått og at det normale forbundstinget i februar 2018 vil være stedet der en ev. gjør utskiftninger i NCF sitt sittende styre.

*Vedtak: Arne Hansen og Christine Becker pekes ut til å være IF Frøy sine representant på det ekstraordinære forbundstinget som vil bli avholdt.*

**7c: Årsmøte og dato for styremøte**

De neste styremøtene vil bli avholdt:

- 10 januar. 18:30
- 7. februar 18:30

Årsmøte vil bli avholdt 21. februar.